
GEMEENTE SCHERPENZEEL 
 

Raadsgriffie 

 

Besluitenlijst Raadsvergadering 15 december 2016 
 

Aanwezig 

mevrouw M.J. van de Beek-Lindhout (CU), de heer H.M. Brons (GBS), de heer G. van 

Deelen (SGP), de heer H.A.M. Dekker (CDA), mevrouw H.E. van Dijk-van Ommering 

(GBS), de heer G. Dijkstra (VVD), de heer A. van Es (DS), de heer J. van Kampen 

(CDA), de heer A. van de Peut (CU), de heer J.A. Slappendel (CDA), mevrouw L. 

Voortman-Visser (GBS) en de heer M.J. Zwankhuizen (SGP) 

  
Afwezig met kennisgeving 

de heer J. Mulder (SGP)  
 
Tevens zijn aanwezig: 

mevrouw V.M. van de Fliert-Klein (wethouder CDA), de heer H.J.C. Vreeswijk 

(wethouder SGP) en de heer T.A. van Dijk (wethouder ChristenUnie) 

 

Voorzitter: 

De heer B. Visser  

 

Raadsgriffier: 

Mevrouw B.S. van Ginkel-Schuur 

 

Aanvang: 20.00 uur 

 
Agendapunt 

1. Opening 

De voorzitter opent de vergadering en blikt terug op het jaar 2016. 

Primus bij hoofdelijke stemming is de heer Van de Peut. 

 

2. Spreekrecht 

Hiervoor zijn geen meldingen ontvangen. 

 

3. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Toezegging 

 

Vragenuur 

Door de VVD-fractie is een vraag gesteld over: 

Gemeentelijke kosten Kulturhus de Breehoek. 

1. Kan een specificatie worden opgesteld van de kosten die zijn 

gemaakt nadat de twee beoogde leden van de Raad van Toezicht 

niet als zodanig zijn aangetreden. Gedoeld wordt op de 

organisatorische kosten van interne projectleider, externe 

interimmanager en de kosten van de rechtszaak. Gedoeld wordt 

op alle kosten, zowel die van De Breehoek als die van de 

gemeente Scherpenzeel. 

2. Met een kort memo wordt de gemeenteraad van Scherpenzeel 

geïnformeerd. Gezien de rol van de wethouder in het verleden 

niet meer dan terecht. Maar welke verantwoordelijkheid neemt de 

wethouder nu zelf voor deze extra kosten, hoort zij niet gewoon 

verantwoording af te leggen in de vergadering van de 

gemeenteraad van Scherpenzeel?  

Wethouder Van de Fliert reageert namens het college en zegt een memo  

toe. 
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Fijnstof 

1. Wat heeft het college sinds het bekend maken van dit feit gedaan 

in het kader van de volksgezondheid om de concentratie fijn stof 

in de lucht te verminderen? 

2. Wat zijn de nog te verwachten acties ter verbetering van de 

luchtkwaliteit en wanneer staat de uitvoering daarvan gepland? 

3. Wanneer behoord deze regio met een hoge landschappelijke 

waarde weer tot de schoonste in Nederland? 

Wethouder Van Dijk reageert namens het college 

 

Door de GBS fractie zijn vragen gesteld over: 

Busverbindingen openbaar vervoer in ons dorp 

1. Waarom is de raad niet geïnformeerd over de voortgang van dit 

proces?  

2. Waarom zijn de inwoners niet doeltreffend geïnformeerd en op 

tijd voorgelicht, zodat men bekend zou kunnen zijn met de 

nieuwe dienstregeling?  

3. Welke inspanningen heeft het college gedaan om de wijzigingen 

zo gunstig mogelijk voor onze inwoners te laten uitvallen?  

4. Is het College bereid om alsnog achteraf duidelijke en 

doeltreffende informatie te geven in de Scherpenzeelse krant van 

a.s. dinsdag en in de eerst volgende Dorp & Streek?  

5. Is het college bereid een volledig verslag te maken, waarin 

opgenomen alle ontwikkelingen van de afgelopen maanden en de 

rol van het college daarbij, en deze middels een memo voor de 

Kerst aan de raad te sturen? 

Wethouder Van de Fliert reageert namens het college 

 

Onderhoud/renovatie speelplaatsen 

1. Klopt het dat tijdens de uitvoering van de speelplaats op de 

Biezenkamp de gemeente meerdere malen is gewaarschuwd door 

omwonenden dat de kattenuitwerpselen niet waren verwijderd en 

de laag boomschors te dun was?  

2. Zo ja, waarom is daar niets mee gedaan?  

3. Is het college het met ons eens dat het voorgestelde 

speelplaatsenbeleid slecht is uitgevoerd en een verspilling van 

gemeenschapsgeld is geweest?  

4. Wie is volgens het college verantwoordelijk voor deze 

geldverspilling? De gevaren van kattenuitwerpselen is voor iedere 

speelplaats even groot (ondanks verschil in aantal meldingen).  

5. Gaat het College de overige speelplaatsen ook uitvoeren met 

rubberen tegels?  

6. Zo niet, waarom niet? 

7. Zo ja, past dit in het voorgestelde budget? 

Wethouder Van de Fliert reageert namens het college en  

 

4. Vaststellen agenda 

De agenda wordt overeenkomstig vastgesteld. 
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5. Actieve informatie door college|Actualiteiten 

Wethouder Vreeswijk maakt van de gelegenheid gebruik de raad te 

informeren over een financiële aangelegenheid en de stand van zaken bij 

Permar, met name over personele stand van zaken. 

De burgemeester informeert de raad over een datalek bij de gemeente. 

 

6. 

 

Terugkoppeling door vertegenwoordigers m.b.t. externe organen 

Bij afwezigheid van de heer Mulder, voorzitter van de auditcommissie 

informeert de heer Brons de raad over de op 22-11-2016 gehouden 

Auditcommissie waar behandeling van de managementletter op de 

agenda stond. 

Een van de taken van de Auditcommissieleden is het voeren van 

technisch overleg met de accountant over de boardletter, de 

jaarrekening en het rapport van bevindingen naar aanleiding van de 

jaarrekeningcontrole en het adviseren van de raad over de wijze van 

behandeling van de rapportages van de accountant. 

In de Auditcommissie van 22-11-2016 is de managementletter en de 

reactie van het college daarop besproken. Het college heeft alle 

aanbevelingen van de accountant overgenomen en de nodige acties 

hierop reeds ingezet. De heer Brons noemt met name de subsidies waar 

in 2017 op wordt ingezet om te voldoen aan de vereisten. 

 

7. Ingekomen stukken met behandelvoorstel  

Drietal ingekomen stukken met een behandeladvies; 

1. Uitnodiging rechtbank m.b.t. beroepszaak  

behandeladvies  burgemeester zorgt voor vertegenwoordiging 

van de gemeente. 

2. Brief over verhoging toeristenbelasting 2017 

behandeladvies  afdoening door college, raad informeren over 

afdoening. 

3. Brief over de blauwe zone 

behandeladvies  afdoening door college, raad informeren over 

afdoening. 

Er is conform voorgesteld behandeladvies besloten. 

 

DEBATSTUKKEN 

 

8. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Centrumvisie 

Voorgesteld wordt: 

1. In te stemmen met de centrumvisie en deze vast te stellen; 

2. In te stemmen met de zienswijzenreactie en de indiener daarover 

schriftelijk te informeren; 

3. In te stemmen met de inhoud van de communicatieve bijlage bij 

dit raadsvoorstel en met betrokkenen dit communicatieve traject 

in te zetten; 

4. Het restantkrediet ‘uitvoering GVVP’ te laten vervallen per 31-12-

2016 en geen actualisatie van het GVVP uit te voeren; 

5. De reserve GVVP per 31-12-2016 op te heffen, de vrijvallende 

middelen van ongeveer € 195.000 te storten in een nieuw te 

vormen reserve Centrumvisie en dit te verwerken in de 
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          A1 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

          M1 

 

 

 

 

 

 

          A2 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

          A3 

jaarrekening 2016; 

6. Een budget van € 90.000 beschikbaar te stellen in 2017 ten 

behoeve van de realisatie van een aantal maatregelen uit het 

uitvoeringsprogramma van de centrumvisie conform de financiële 

bijlage bij dit raadsvoorstel en dit te dekken uit de reserve 

Centrumvisie.  

Met als doel de centrumvisie vast te stellen en een start te maken met 

realisatie van de maatregelen uit het uitvoeringsprogramma zodat de 

gestelde doelstellingen worden behaald. 

 

Door de SGP-fractie is een amendement ingediend waarbij wordt 

voorgesteld: 

1. Beslispunt 6 te veranderen in:  

“Uit dat budget in totaal € 195.000 beschikbaar te stellen in 2017 

en 2018 ten behoeve van de realisatie van een aantal 

maatregelen uit het uitvoeringsprogramma, inclusief 

bovengenoemde maatregelen uit budgetbron 6, van de 

centrumvisie conform de financiële bijlage bij dit raadsvoorstel en 

dit te dekken uit de reserve Centrumvisie” 

 

Door de SGP is een motie ingediend waarbij het college wordt 

opgedragen: 

 Bij de kadernota 2018 – 2021 te komen met een dekkingsplan 

voor structurele lange termijn maatregelen om het centrum te 

verbeteren. 

 

Door de GBS-fractie is een amendement ingediend waarbij is voorgesteld 

beslispunt 1 te wijzigen als volgt: 

1. In te stemmen met de centrumvisie en deze vast te stellen met 

dien verstande dat: 

 In hoofdstuk 4.1 op pagina 50 uit de tabel maatregel 6 

“Laden en lossen verbeteren” de prioriteit “hoog” krijgt; 

 In hoofdstuk 4.1 op pagina 51 uit de tabel maatregel 12 

“Aanbrengen oversteekplaatsen” de prioriteit “hoog” krijgt; 

 In hoofdstuk 4.1 op pagina 52 uit de tabel maatregel 28 

“plaatsen digitaal kombord” wordt verwijderd; 

en de financiële onderbouwing overeenkomstig aan te passen. 

 

Door de fractie van GBS is een Amendement ingediend waarbij is 

voorgesteld beslispunt 1 en 2 aan te passen als volgt: 

1. In te stemmen met de centrumvisie en deze vast te stellen met 

dien verstande dat:  

- In hoofstuk 3.5 op pagina 39 de passage “-borden plaatsen 

om landbouwverkeer te weren uit het centrumgebied” komt te 

vervallen; 

- In hoofdstuk 4.1 op pagina 51 uit de tabel maatregel 10 

“borden weren zwaar verkeer” komt te vervallen 

2. Niet in te stemmen met de zienswijzenreactie, en de indiener 

overeenkomstig beslispunt 1 schriftelijk te informeren; 
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Amendement A1 is met 12 stemmen voor aangenomen 

Amendement A2 is ingetrokken 

 

Amendement A3 is met 3 stemmen voor van GBS en 9 stemmen tegen 

verworpen 

 

Het geamendeerde voorstel  

1. In te stemmen met de centrumvisie en deze vast te stellen; 

2. In te stemmen met de zienswijzenreactie en de indiener daarover 

schriftelijk te informeren; 

3. In te stemmen met de inhoud van de communicatieve bijlage bij 

dit raadsvoorstel en met betrokkenen dit communicatieve traject 

in te zetten; 

4. Het restantkrediet ‘uitvoering GVVP’ te laten vervallen per 31-12-

2016 en geen actualisatie van het GVVP uit te voeren; 

5. De reserve GVVP per 31-12-2016 op te heffen, de vrijvallende 

middelen van ongeveer € 195.000 te storten in een nieuw te 

vormen reserve Centrumvisie en dit te verwerken in de 

jaarrekening 2016; 

6. Uit dat budget in totaal € 195.000 beschikbaar te stellen in 2017 

en 2018 ten behoeve van de realisatie van een aantal 

maatregelen uit het uitvoeringsprogramma, inclusief 

bovengenoemde maatregelen uit budgetbron 6, van de 

centrumvisie conform de financiële bijlage bij dit raadsvoorstel en 

dit te dekken uit de reserve Centrumvisie. 

is aangenomen zonder hoofdelijke stemming met 12 stemmen voor. 

 

Motie M1 is met 11 stemmen voor en 1 stem van de VVD tegen 

aangenomen. 

 

9. 

 

 

 

 

 

 

 

Aanpassen belastingverordeningen inclusief de tarieven voor 

belastingjaar 2017 

Voorgesteld wordt: 

1. Vast te stellen de verordening op de heffing en invordering van 

afvalstoffenheffing 2017; 

2. Vast te stellen de verordening op de heffing en invordering van 

hondenbelasting 2017; 

3. Vast te stellen de verordening op de heffing en invordering van 

toeristenbelasting 2017; 

4. Vast te stellen de verordening Rioolheffing 2017; 

5. Vast te stellen de verordening op de heffing en invordering van 

markt- en standplaatsgelden 2017; 

6. Vast te stellen de verordening Lijkbezorgingsrechten 2017; 

7. Vast te stellen de Legesverordening 2017, inclusief de overdracht van 

bevoegdheden zoals in artikel 10 is vastgelegd; 

8. Vast te stellen de verordening Onroerende zaakbelastingen 2017. 

Met als doel het actualiseren van de regelingen en tarieven 
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Het voorstel is met 7 stemmen voor van CDA (3), CU (2) en SGP (2) en 

5 stemmen tegen van GBS (3), DS (1) en VVD (1) aangenomen. 

 

10.  

 

 

Initiatiefvoorstel Democraten Scherpenzeel Dorpsdichter 

Voorgesteld wordt: 

1. Eenmaal per twee jaar de verkiezing tot dorpsdichter te 

organiseren, open te stellen voor alle inwoners Scherpenzeel en 

uit te voeren door de bibliotheek. 

 

Het voorstel is met 1 stem voor van Democraten Scherpenzeel (1) en 11 

stemmen tegen van GBS (3), SGP (2), CU (2) CDA (3) en VVD (1) niet 

aangenomen. 

 

11. 

 

Ontheffing woonplaatsvereiste wethouder 

Voorgesteld wordt: 

1. De aan wethouder Vreeswijk verleende ontheffing van het 

vereiste van ingezetenschap van de gemeente Scherpenzeel te 

verlengen tot 24 januari 2018. 

 

Het voorstel is aangenomen met 8 stemmen voor van SGP (2), CU (2) 

CDA (3), DS (1) en 4 stemmen tegen van VVD (1) en GBS (3). 

 

HAMERSTUKKEN 

  

12. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Algemene verordening ondergrondse infrastructuren 

Voorgesteld wordt: 

1. De AVOI vast te stellen, onder gelijktijdige intrekking van de 

Telecommunicatieverordening zoals vastgesteld bij raadsbesluit 

d.d. 27-5-1999, waarbij eerst genoemde verordening voor zover 

aangehaald voortaan in de plaats treedt van laatst genoemde 

verordening. 

Met als doel eenduidig beleid voor alle werkzaamheden aan kabels en 

leidingen waarbij de gemeente de regie heeft over de activiteiten in de 

openbare ruimte. 

Het voorstel is aangenomen zonder hoofdelijke stemming, met 12 

stemmen voor. 

13.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Wegsleepverordening gemeente Scherpenzeel 2017 

Voorgesteld wordt: 

1. De Wegsleepverordening gemeente Scherpenzeel 2017 vast te 

stellen onder intrekking van de huidige Wegsleepverordening 

2002.  

Met als doel te voldoen aan onze wettelijke plicht maar ook om te 

kunnen optreden bij langdurig hinderlijk en gevaarlijk plaatsen van 

fietsen en bromfietsen. 

Het voorstel is aangenomen zonder hoofdelijke stemming, met 12 

stemmen voor. 
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14.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

A4 

Reglement van Orde en verordening op de raadscommissies 

Voorgesteld wordt: 

1. Vast te stellen het Reglement van Orde voor de vergaderingen en 

andere werkzaamheden van de raad, onder intrekking van het 

Reglement van Orde, vastgesteld op 19 september 2013. 

Vast te stellen de Verordening op de raadscommissies, onder intrekking 

van de Verordening op de raadscommissies, vastgesteld op 24 

september 2015. 

 

Door de fractie van DS is een Amendement ingediend waarbij is 

voorgesteld lid 2 te wijzigen als volgt: 

2. Vast te stellen de Verordening op de raadscommissies onder 

intrekking van de Verordening op de raadscommissies, 

vastgesteld op 24 september 2015, met dien verstande dat artikel 

17 lid 2 komt te luiden als volgt: 

Degene die van het spreekrecht gebruik wil maken, meldt dit bij 

voorkeur 24 uur voor aanvang van de vergadering aan de 

commissiegriffier onder vermelding van zijn naam, adres en 

telefoonnummer en het onderwerp waarover het woord gevoerd 

wenst te worden.  

 

Amendement A4 is zonder hoofdelijke stemming met 12 stemmen voor 

aangenomen. 

 

Het geamendeerde voorstel 

1. Vast te stellen het Reglement van Orde voor de vergaderingen en 

andere werkzaamheden van de raad, onder intrekking van het 

Reglement van Orde, vastgesteld op 19 september 2013. 

2. Vast te stellen de Verordening op de raadscommissies onder 

intrekking van de Verordening op de raadscommissies, 

vastgesteld op 24 september 2015, met dien verstande dat artikel 

17 lid 2 komt te luiden als volgt: 

Degene die van het spreekrecht gebruik wil maken, meldt dit bij 

voorkeur 24 uur voor aanvang van de vergadering aan de 

commissiegriffier onder vermelding van zijn naam, adres en 

telefoonnummer en het onderwerp waarover het woord gevoerd 

wenst te worden.  

is aangenomen zonder hoofdelijke stemming, met 12 stemmen voor. 

 

15. Benoemen raadscommissielid GBS  

1. Ingaande 1 januari 2017 te benoemen als lid van de 

raadscommissie mevrouw I. Schimmel-de Greef. 

 

Het voorstel is aangenomen zonder hoofdelijke stemming, met 12 

stemmen voor. 

 

16. Motie vreemd DS Energiebesparing 

Waarbij het college wordt opgedragen:  
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 om in het Uitvoeringsprogramma OddV 2017 – gemeente 

Scherpenzeel steviger in te zetten op strengere controle van 

artikel 2.15 van het activiteitenbesluit. Met als doel om binnen vijf 

jaar alle bedrijven gecontroleerd te hebben,  

Met de stemmen van DS (1), VVD (1) en CU (2) voor en 8 stemmen van 

CDA (3), SGP (2), GBS (3) tegen is de motie verworpen. 

 

17. Sluiting 

De voorzitter sluit de vergadering om 23.10 uur 

 


